
 
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 39 vragen) 
 
 
Datum: 7 maart 2020 
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: raadslid Timo Pauw (fractie: PRO Sliedrecht)  
 
 
Onderwerp: Drechtsteden ICT verandert  
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 kalenderdagen schriftelijk te 
beantwoorden aan de steller. 
 
 
Toelichting:  
Op 6 maart 2021 heeft de Drechtraad ingestemd met het voorstel ICT Verandert waarbij is 
besloten dat Sliedrecht in 2021 en 2022 een bedrag van € 576.064 extra betaald dient te worden. 
Wij hebben hierover de volgende vragen.   
 
Vraag 1: Graag een overzicht van de totaalbedragen (inclusief deze verhoging) die de gemeente 
Sliedrecht in 2021 en 2022 betaald voor haar ICT-voorzieningen 
 
Vraag 2: Graag vernemen wij van het college wat de gevolgen zijn voor de procedure die gelopen 
wordt ten aanzien van de servicegemeente Dordrecht. Immers geen enkele 
Dienstverleningsovereenkomst kan worden uitgevoerd zonder ICT. 
 
Vraag 3: Klopt het dat de gemeente Sliedrecht nu via de GRD mede-eigenaar is van de ICT en dat 
dit overgaat naar de gemeente Dordrecht ? 
 
Vraag 4: Zijn in dit proces alle Sliedrechtse bijdrage in de kapitaalgoederen terugbetaald en/of 
verrekend ? 
 
Bij voorbaat dank voor uw antwoord(en). 
Met vriendelijke groet, 
 
Timo Pauw 
Raadslid PRO Sliedrecht 

 
 



 


